
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PASTORAČNÍ RADY 11. 4. 2024 

Omluveni: P. Peťovský, J. Skalická 
 

1. Zhodnocení uplynulých akcí 

- Misijní klubko a zdobení svíček na faře – dě  měly zájem, svíčky byly nabízeny 
v kostelích před Velikonocemi 

- Výlet s náboženstvím do Třebechovic – účast cca 50 dě , i přes nepřízeň počasí se výlet 
vydařil, dě  přijely spokojené; děkujeme M. Novotné, J. Andrášové, P. Tomkové, které 
pomáhaly se zajištěním zdárného průběhu 

- Duchovní obnova s Mons. Josefem Suchárem – na faře bylo plno, povídání „úžasné, 
živé a inspira vní“, děkujeme 

- Brigáda ve farním lese – sešlo se 17 lidí, dřevo je převezené na farní zahradu, děkujeme 
Petru Mikyskovi za zorganizování 

- Schůzky ministrantů – děkujeme P. Hoffmannovi a E. Novotnému za jejich práci s dětmi 
a ministrantům za službu u oltáře během velikonočních bohoslužeb 

- Setkání maminek s dětmi – bude probíhat pravidelně každou 3. středu v měsíci 
 

2. Velikonoce 

- Máme radost, že celá farnost slavila Velikonoce společně, děkujeme K. Dvořákovi 
a V. Vackovi. Děkujeme také všem farníkům, kteří se na slavení Velikonoc podíleli. 

- Výběr lidí pro obřad umývání nohou je třeba provést dřív (únor). Bylo by dobré, aby 
kandidáty oslovoval jeden člověk. 

- Je třeba promyslet systém rozdávání chlebů na Zelený čtvrtek. 
- Velkopáteční hra pro rodiny s dětmi – povedená, hojně navš vená. 
- Ranní chvály – kladné ohlasy 
- Děkujeme za zpěvy při bohoslužbách. 
- Společná snídaně v Orlovně byla příjemná, vydařila se. Děkujeme všem, kteří se podíleli 

na přípravě a průběhu. Příště zvážit uvítání příchozích a seznámení s „organizací“. 
 

3. Plánované akce  

- 16. 4. Synodní setkání s tématem „Ekuména“ 
- 17. 4. Setkání maminek na faře 
- 27. 4. Brigáda na farní zahradě v 8,30 
- 27. 4. Brány památek dokořán  

Kostel sv. Václava  
 bude zpřístupněn od 10 do 17 hodin (10–14 hod zajis  dohled 

Halbrštátovi, 14–17 hod požádáme o pomoc mládež)  



 v 11 a v 15 hod komentované prohlídky Eliška Marková, hra na varhany 
K. Halbrštát  

 v minulých letech byl zájem o letáčky s historií kostela – M. Mikysková 

Ambity kaple na Kopečku budou přístupné od 10 do 12 hod, M. Mikysková 
osloví V. Mikysku st.   

- 7. 5. Večer u Kateřiny 
- 17. – 19. 5. Kopečková pouť – ozvučení kaple na Kopečku – E. Novotný osloví 

J. Mikysku, bohoslužby na Kopečku budou 17. 5.  v 18 hod, 19. 5. v 8,30 a v 10 hod  

4. Farní odpoledne spojené s besedou o misiích – přesuneme na podzim, do léta už nemáme 
volný termín 

5. Schůzka ohledně budoucnos  fary – oslovíme konkrétní lidi, kteří by byli ochotni hledat 
řešení a mohli přispět svými zkušenostmi a nápady.  Termín domluvíme na příš  radě. PR 
navrhuje řešit budoucnost budovy fary zvlášť od farní stodoly se zahradou. J. Jurenka domluví 
schůzku s J. Bernardem ohledně průzkumu „farního mínění“. 

6. Adopce na dálku – děkujeme všem, kteří přispěli. Pro našich 10 dě  je zajištěno studium 
a pomůcky na další rok. Rozpečetění pokladniček v polovině vybíracího období mělo význam. 

7. Varhany na Kunčicích – oprava je vyčíslena na 110 000 Kč. Ekonomická rada nedoporučuje 
investovat tolik peněz z farní pokladny. Budeme hledat jiné možnos  financování. granty, 
dotace… 

8. Farní web – je připravený ke spuštění, J. Čanda oslovil Josefa Vencla a Tomáše Moravce, zda 
by si farní stránky vzali na starost a spravovali je, čeká na odpověď. Běžné úpravy budou moci 
provádět M. Mikysková a K. Dvořák. 

9. Farní časopis Okénko – zájem o práci v redakční radě projevili Mar na a Mar n 
Suchomelovi. Požádáme je o sdělení jejich představy na příš  pastorační radě (M. Mikysková), 
v ohláškách zároveň vyzveme i další zájemce. 

10. Osvětlení horní společné místnos  na faře – J. Čanda poslal návrhy (obrázky) sví del, PR 
se může vyjádřit k obdrženým návrhům a na příš  radě probereme podrobněji – výkon, cena… 

11. Farní zahrada  

- na výzvu ohledně sečení farní zahrady zareagovali Jiří Hubálek, Ondřej Faltejsek a Filip 
Hoffmann – Petr Hoffmann s nimi domluví služby 

- Technika k údržbě zahrady je nedostatečná.  Stávající traktor je P. Josefa Roušara – 
zajis me servis a vrá me mu ho. Je tedy třeba koupit nový, L. Majvald zajis  výběr. Také 
běžné sekačky na trávu je třeba dát do servisu a v případě, že se nevypla  oprava, 
pořídit nové. Hodila by se i strunová sekačka nebo křovinořez. Požádáme farníky 
o příspěvek na pořízení zahradní techniky - do kostelů umís me kasičky.  



- Ke zvážení: část z výdělku ze Svatováclavské slavnos  věnovat na údržbu a obnovu 
zahradní techniky. 

 

12. Z Charity - M. Malá informuje že 12. a 13. 4. proběhne jarní sbírka šatstva na faře. 

 

Příští jednání pastorační rady proběhne 9. 5. v 19 hod. 

Zapsala L. Stejskalová 

 

 

 


